
 CDA  

Voerendaal 

 

Betreft: Schriftelijke vragen inzake Statiegeld-alliantie. 

  

 

Aan het College van Wethouders van de Gemeente Voerendaal 

 

 

 

Onderwerp Statiegeld-alliantie. 

 

Uit publicaties blijkt dat in het kader van het terugdringen van overtollig gebruik van blikjes 

en kleine plastic flesjes steeds meer gemeenten (328 van de 380) zich aansluiten bij de 

Statiegeld-alliantie. Recent nog de gemeenten Landgraaf en Heerlen. 

 

In dit kader hebben wij de volgende vragen: 

1. Is het college bereid om met voorstellen te komen om Voerendaal aan te laten sluiten bij 

deze alliantie? 

2. Indien niet kunt u ons dan de argumentatie hiervan geven? 
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